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Protokół nr 15/2020 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Protokół nr 15/2020 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 15/2020 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 29 kwietnia 2020 r. Komisji Rozwoju Gospodarki, 

Rolnictwa i Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. 

Wspólne posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00, a zakończyło o godz. 15:56 tego samego dnia 

 w trybie zdalnym ze względu na sytuacje epidemiologiczną w kraju.  

Obecni: 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Monika Paszek  

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radna Danuta Kułaga  

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radna Ewa Chyła 

 Radna Barbara Kempiak 

 Radna Magdalena Konrady  

  Radny Artur Wiatrak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 
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Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun,  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Małgorzata Grzeszczuk – Inspektor ds. księgowości budżetowej, 

- Ewelina Wrońska – Podinspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. gruntów rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Rafał Markowski – Informatyk,  

- Kamil Rataj – Informatyk,  

- przedstawiciel prasy. 

 

Przed rozpoczęciem komisji Rafał Markowski poinformował radnych o szczegółach technicznych 

uczestnictwa w zdalnym posiedzeniu komisji. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z przewodniczącymi Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zdunach 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Zdunach Radna Danuta Kułaga otwarła wspólne posiedzenie 

Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

oraz Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska. 

Powitała zgromadzonych po czym stwierdziła, że każda z komisji posiada wymagane kworum i jest 

władna obradować.  

Prowadząca obrady Radna Danuta Kułaga przedstawiła następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2.  Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej mienia komunalnego, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - 

Konarzew, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej - 

Zduny, 

d) w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Zduny, 

oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 

ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, 

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Świerkowa, 

f) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r., 
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g) w sprawie zamiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2020-2028, 

h) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Stałych.  

3.  Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały:  

a) w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej mienia komunalnego, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Prowadząca obrady podała, że na sesji spośród 

radnych wybranych zostanie trzech przedstawicieli do Komisji Inwentaryzacyjnej.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: powołania Komisji Inwentaryzacyjnej mienia komunalnego.  

- Wyniki głosowania Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu: ZA: 5, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk. 

- Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: ZA: 5, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

- Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: ZA: 5, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady, Artur Wiatrak 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej mienia komunalnego komisje 

zaopiniowały pozytywnie jednogłośnie.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej - Konarzew, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk.  

Radna Ewa Chyła pytała, czy działki dotyczą ogródków działkowych. 

Magdalena Krawczyk opowiedziała, że grunt przeznaczony do dzierżawy dotyczy ogródków 

działkowych dla 22 osób.  
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Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej - Konarzew.  

- Wyniki głosowania Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

-Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

- Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady, Artur Wiatrak. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej – Konarzew zaopiniowano pozytywnie. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej - Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk.  

Radna Monika Paszek pytała w jaki sposób wykorzystywany jest grunt oraz komu będzie 

wydzierżawiony. 

Magdalena Krawczyk odpowiedziała, że teren wykorzystywany będzie jak dotychczas na cele 

rolnicze i wydzierżawiony dotychczasowemu dzierżawcy.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości w 

drodze bezprzetargowej – Zduny. 

- Wyniki głosowania Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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 ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

- Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady, Artur Wiatrak. 

- Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej – Konarzew zaopiniowano pozytywnie. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

d) w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Zduny, oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Wrońska  

Radna Ewa Chyła dopytywała z czego wynikają różnice w godzinach dla dyrektorów poszczególnych 

placówek.  

Ewelina Wrońska wyjaśniła, że godziny ustalano na podstawie analizy wykonanych godzin z lat 

poprzednich, oraz pod uwagę brano liczbę uczniów, wielkość szkoły i liczbę oddziałów. Wymiar 

godzin dla dyrektorów poszczególnych placówek ustalono w porozumieniu z dyrektorami szkół. 

Innych, pytań uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod 

zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Zduny, oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela.  

- Wyniki głosowania Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu:  
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ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Mirosława Sajur 

- Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej:  

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Artur Wiatrak 

- Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie zaopiniowano pozytywnie. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

e) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Świerkowa, 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk.   

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji projekt uchwały 

poddano pod zaopiniowanie.  

Głosowano w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Świerkowa.  

- Wyniki głosowania Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk, 

- Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady, Artur Wiatrak. 

- Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska:  

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, 

Irena Nowak. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

f) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r., 
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Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. 

Radna Danuta Kułaga prosiła o podanie szczegółów projektu „Przebudowa drogi gminnej w 

Perzycach” – o wartości inwestycji 82.410,00 zł.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że projekt obejmuje przygotowanie dokumentacji.  Zadanie do 

budżetu wprowadzono na wniosek władz powiatu krotoszyńskiego i zadanie będzie realizowane  

od drogi powiatowej w Krotoszynie w kierunku Chachalni. Elementem projektu ma być wykonanie 

drogi, chodnika oraz ścieżki pieszo – rowerowej na tym odcinku.  

Radna Karolina Janowska Grzybek pytała czego dotyczy zadanie „Przebudowa ulicy Kopernika 

 w Zdunach” – wartość inwestycji 56.826,00 zł i czy obejmuje budowę oświetlenia ulicznego  

w tym rejonie. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że przebudowa ul. Kopernika w Zdunach będzie polegała na opracowaniu 

dokumentacji kompleksowej na przebudowę całej drogi wraz z poszerzeniem pasa drogowego 

 na chodniki. Inwestycja będzie realizowana w przyszłości.  

Radna Barbara Kempiak pytała czego dotyczy zadanie „Modernizacja basenu kąpielowego  

w miejscowości Zduny” – wartość inwestycji 80.000,00 zł. Pytała jaki jest schemat uruchamiania 

basenu z uwzględnieniem obostrzeń sanitarnych w wyniku panującego wirusa SARS-Cov-2. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że remont basenu dotyczy wykonania prac związanych z przygotowaniem 

obiektu do sezonu kąpielowego tzn. wykonano prace min. malowanie niecki basenowej oraz 

wykonano nowy ciek wokół basenu. Są to prace, które należało wykonać bez względu na sytuacje 

epidemiologiczną. Basen zostanie uruchomiony zgodnie z wytycznymi PSSE w Krotoszynie. 

Radny Artur Wiatrak pytał o szczegóły zadania „Budowa kanalizacji sanitarnej dla wsi Baszków” – 

wartość inwestycji 90.000,00 zł. Zwrócił uwagę, że na budowę kanalizacji ok 300m na ul. Witosa  

w Zdunach nie było możliwości finansowych, a teraz do budżetu wprowadzono zadanie budowy 

kanalizacji sanitarnej w Baszkowie.  

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że zadanie „Budowa kanalizacji sanitarnej dla wsi Baszków” 

wprowadzono już do budżetu w 2019r. ze względu na możliwość pozyskania dofinansowania  

ze środków zewnętrznych z WRPO, gdyż jest to obszar wiejski. Zadanie to wynika z przeniesienia 

inwestycji z 2019r. na 2020r. Ul. Witosa w Zdunach nie wpisuje się w program WFOŚ i nie było 

możliwości uzyskania dotacji z UE na wykonanie tam kanalizacji. Pozostaje doraźna naprawa 

nawierzchni na ul. Witosa w Zdunach.  

Radna Barbara Kempiak pytała o budowę kanalizacji na ul. Asnyka w Zdunach. 

 Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że ul. Asnyka w Zdunach obejmuje ok 20 m kanalizacji nie będzie 

realizowana w obecnym etapie budowy kanalizacji.  

Radna Elżbieta Musiałowska pytała o prace przebudowy chodnika na ul. Polnej w Zdunach. 
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Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że chodnik ul. Polnej będzie wykonany wraz z przebudową 

kanalizacji deszczowej po prawej stronie od ul. Kolejowej. Prace na tym odcinku przeciągną się ze 

względu na wprowadzenie ograniczeń wynikającej z panującej epidemii. 

Radna Ewa Chyła pytała o zaciągnięcie kredytu i pożyczek wskazanych w § 5 w kwocie 5.099.215,84 

zł w projekcie uchwały budżetowej. Dopytywała czy to tak znaczny wzrost tej kwoty oznacza, że nie 

mamy funduszy na realizację nowych zadań i będziemy się zadłużać? Prosiła o podanie prognoz 

dotyczących zmniejszenia wpływów do budżetu ze względu na obecną sytuację w kraju.  

Małgorzata Grzeszczuk podała, że kredyty zaciągane są na realizację inwestycji, natomiast nie ma 

możliwości prawnej na zaciąganie kredytów na pokrycie wydatków bieżących. Dodała, że zauważany 

jest spadek wpływów z podatków w zeszłym roku było ok 500 tys. zł, a obecnie jest 300 tys. zł.  

Radna Magdalena Konrady pytała o realizację zadania projektu „Zdalna Szkoła – wsparcie 

Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego”. Pytała kto otrzymał laptopy  

i czyją są własnością.  

Małgorzata Grzeszczyk wyjaśniła, że w pierwszym projekcie zakupiono 26 laptopy, w tym 7 dla ZSP, 

dla 8 SP Baszków oraz 11 dla SP Zduny. A w drugim etapie projektu zakupiono 30 laptopów, w tym 

1 dla ZSP, 10 dla SP Baszków oraz 19 dla SP Zduny. Laptopy są własnością Gminy,  

a z użytkownikami została podpisana umowa użyczenia. Po zakończeniu epidemii laptopy będą 

zwrócone do szkół.   

Radny Artur Wiatrak pytał o zwolnienia podatkowe dla przedsiębiorców.  

Małgorzata Grzeszczyk wyjaśniła, że wnioski przedsiębiorców o umorzenie podatków będą 

rozpatrywane indywidualne na podstawie obowiązujących przepisów.   

Radna Monika Paszek pytała na co zadysponowano przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów 

na rynku krajowym w wysokości 976 921,43zł.  

Małgorzata Grzeszczuk wyjaśniła, że kwota ta będzie przeznaczona na nowe inwestycje, które 

wprowadzono uchwała budżetową.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji projekt uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r. 

- Wyniki głosowania Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Monika Paszek 

- Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej:  

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



9 | S t r o n a  

 

Wyniki imienne: ZA (3) Karolina Jankowska-Grzybek, Magdalena Konrady, Artur Wiatrak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Ewa Chyła, Barbara Kempiak 

- Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Musiałowska 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

g) w sprawie zamiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zduny na lata 2020-2028, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji projekt uchwały poddano pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zduny na lata 2020-2028.  

-Wyniki głosowania Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu: ZA: 3, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (3): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Monika Paszek, Mirosława Sajur 

-Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: ZA: 3, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (3): Karolina Jankowska-Grzybek, Magdalena Konrady, Artur Wiatrak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Ewa Chyła, Barbara Kempiak 

-Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: ZA: 4, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Musiałowska 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie zaopiniowano pozytywnie. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 2h) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Stałych. 

Przewodniczący Komisji Stałych przedstawili pokrótce działalność swoich komisji w 2019 roku.  

Pytań, uwag do przedłożonych sprawozdań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Stałych. 

- Wyniki głosowania Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu: ZA: 5, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, 

Dionizy Waszczuk 

- Wyniki głosowania Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena 

Konrady, Artur Wiatrak 

- Wyniki głosowania Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: 

 ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak. 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie zaopiniowano pozytywnie. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 3. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Prowadząca obrady Radna Danuta Kułaga poruszyła w tym punkcie dwie kwestie mianowicie 

odpowiedź na pismo Związków Zawodowych Nauczycieli w sprawie planu organizacyjnego na rok 

szkolny 2020/2021 oraz sprawę nieruchomości w Perzycach. 

Radna Karolina Jankowska – Grzybek wyraziła pogląd dot. zmiany w arkuszu organizacyjnym 

2020/2021, iż Radni nie zgadzają się na łączenie klas oraz nie wyrażają zgody na zwolnienia 

nauczycieli. W dalszej wypowiedzi porównała liczbę oddziałów i liczbę uczniów SP Zduny  

z SP Baszków. Zaproponowała, aby dzieci z Baszkowa przywozić do szkoły w Zdunach.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że z ciężkim sercem podjął decyzje o łączeniu klas.  

W kwestii likwidacji szkoły w Baszkowie zauważył, że zgodę na likwidację placówki musi wyrazić 

kuratorium oświaty, a obecnie polityka rządu jest taka, aby utrzymywać szkoły wiejskie. Cięcia w 

zakresie oświaty dotyczą każdej z placówek oświatowych na terenie gminy Zduny, również urzędu. 

Radna Barbara Kempiak zwróciła uwagę, że szuka się oszczędności tam, gdzie nie powinno. 

Proponowała, aby dokonać przeglądu prowadzonych inwestycji i zrezygnować z kontynuacji 

niektórych z nich.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że obecne rozpoczęte inwestycje prowadzone są z 

udziałem środków zewnętrznych. Wydatki bieżące to MGOPS, oświata, kultura z których można 

uzyskać oszczędności. Zauważył, że SP Zduny została wyremontowana za 3 mln złotych. 5 lat temu 

wyrażono zgodę na małe klasy ze względu na rocznik dzieci sześcioletnich. Niestety obecna sytuacja 

zmusza nas do optymalizacji kosztów. Podkreślił, że edukacja jest bardzo ważną kwestią.  

Radna Ewa Chyła zaproponowała zniesienie podziału na grupy językowe, wskazując, że to też forma 

oszczędności. Dodała, że rozłączenie klas to kolejna zmiana dla dzieci i daje daleko idące 
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konsekwencje emocjonalne. Zaburzy świat wielu młodych ludzi. To co do tej pory udało się rodzicom 

i pedagogom wypracować w danej klasie ulegnie zniszczeniu. Zauważyła, że zmiany powinno 

wprowadzać na początku edukacji, a nie w środku, gdzie sytuacja emocjonalna została 

ustabilizowana i dzieci się zintegrowały. Zaproponowała poszukać oszczędności w inwestycjach 

 i zawiesić niektóre z nich. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że jest również rodzicem i rozumie, że zmiany  

są trudne.  

Radna Sławomira Kuś zauważyła, że każdy odczuwa skutki pandemii nie tylko oświata. Dodała,  

że oszczędności powinno się szukać w każdej dziecinnie.  

Radna Mirosława Sajur zaproponowała, aby w ramach szukania oszczędności zlikwidować 

stanowisko dyrektora i wicedyrektora w SP Baszków. Dodała, że jeden dyrektor na SP Zduny i filię 

Baszków wystarczy.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że placówka musi mieć dyrektora. Na zmianę siatki 

szkół musi wyrazić zgodę kuratorium oświaty.  

Radna Karolina Jankowska Grzybek zauważyła, że przedszkole publiczne funkcjonuje z filiami.  

Radna Ewa Chyła zauważyła, że w SP Baszków zatrudniono więcej nauczycieli niż w SP Zduny. 

Oszczędności powinniśmy szukać w ilości etatów zatrudnionych nauczycieli.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że w SP Baszków może jedynie połączyć dwa roczniki 

a do tego nie chcemy doprowadzić, bo taki proceder nie służy procesowi edukacji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Radna Danuta Kułaga kończąc dyskusję podsumowała, że Rada nie 

posiada kompetencji prawnych do kształtowania szkolnego arkuszu organizacyjnego, ale Rada  

w formie uchwały może podjąć decyzję o likwidacji szkoły SP Baszków. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odpowiedział, że likwidacja szkoły to bardzo skomplikowana 

procedura, która wymaga wielu zgód, między innymi kuratorium oświaty i nie wyobraża sobie takiej 

sytuacji.  

Radna Barbara Kempiak zabierając głos w sprawie gruntu w Perzycach podała, że z przedstawionych 

odpowiedzi niewiele wynika i prosiła o uzupełninie odpowiedzi.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy odparł, że odpowiedzi na pytania radnych udzielone będą pisemnie.  

Innych pytań uwag w tym punkcie nie zgłoszono.  

Z uwagi wyczerpanie porządku obrad prowadząca obrady zamknęła posiedzenie.   

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

mgr Sławomira Kuś 

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 
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 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  


